
Referat bestyrelsesmøde 8/2 hos Nete. 
Tilstede: Michael, Mogens, Susan, Helle, Ann, Kirsten og Heidi

1 Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde:
2 Opsamling på generalforsamling:

Stævneudvalg: Vi fortsætter, som vi hele tiden har gjort, men forsøger at få fordelt de forskellige 
opgaver ud på flere mennesker udenfor bestyrelsen.

Jubilæumsudvalg: Helle tager teten på dette, og vi samler op på næste møde.

Web-master's funktion: Nete og Pernille holder et overdragelsesmøde med Lars. 
Forventningsafstemning på næste møde.

Opvarmningsbane: Nete arbejder videre med projektet. Hun fortsætter med at indhente tilbud. Har 
medlemmerne spørgsmål til opvarmningsbanen så bare spørg løs.

Øvrige punkter fra generalforsamlingen: 
Kvadrille: Heidi arbejder på et skriv til hjemmesiden i et 
samarbejde med Kirsten og Tenna. Kvadrille er en rigtig 
god Faxiaktivitet med en masse opbakning fra 
klubbensmedlemmer med ugentligt træning og samvær 
hele sommeren. Det er vigtigt, at slå fast at Roskilde 
kvadrillen ikke er en faxikvadrille. 

Turridningen: Vi arbejder på at lave to hold på 
turridningerne. Dette gælder for halvdelen af turene, da 
det afhænger af terrænet. Mogens taler med Sten.

3 Konstituering af bestyrelsen:

Næstformand: Michael 
Sekretærer: Susan og Heidi
Kontakt til Kvadrille: Ann
Information og kontakt iøvrigt: Nete

4 De næstkommende arrangementer:

Undervisning med Luther: der er stadig meget få tilmeldte, og hvis der er under ti, bliver det aflyst. 
Nete har kontakten.
Vintertølt: Mogens er stævneleder og uddelegerer. Susan står for sekretariatet. 
Åbningen af banen: 6/4
Kvadrille træningen:

3/4 kl 14.00
14/4 kl 18.30
28/4 kl 19.00
11/5 kl 19.00
25/5 kl 19.00
9/6 kl 19.00
20/6 kl 19.00
29/6 kl 19.00

5 Eventuelt: 
-Det besluttes at udskifte bordene i klubhuset til nogle ens modeller, som giver nogle 
flere muligheder.



- Nete og Michael deltager i klubmødet
- Der udarbejdes et årshjul til brug af bestyrelsen


